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PROTOKÓŁ NR II/10 
z przebiegu II sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 17 grudnia 2010 r. 
 
II sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 17 radnych (nieobecni: Henryk Jagoda, 

Klim Bogdan, Mosur Andrzej – radni usprawiedliwili swoją nieobecność). Lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr II/10 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Ireneusz Plecha – 
Starosta Powiatu Zielonogórskiego, Jerzy Fabiś – Etatowy Członek Zarządu, 
Izabella Staszak - Sekretarz Powiatu, Edyta Dwojak – Skarbnik oraz kierownicy 
podległych jednostek i naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego o 
godz. 1200 otworzył II sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając wszystkich 
zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad Rada przyjęła 
jednogłośnie, 17 głosami „ZA”. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie II Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie Protokołu I/10. 
4. Wnioski i interpelacje radnych. 
5. Informacja o działalności szkół i placówek oświatowych. 
6. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu wskutek wyboru na Burmistrza 
Sulechowa,  

2) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu wskutek pisemnego zrzeczenia się 
mandatu,  

3) sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Powiatu Zielonogórskiego,  
4) sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego,  
5) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Zielonogórskiego,  
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6) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 
lata 2008-2015”,  

7) zmiany w budżecie powiatu na 2010 r., 
8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
10. Zamknięcie II Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3.  

Do protokołu z I sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag i pytań. Protokół 
poddany pod głosowanie Rada przyjęła jednogłośnie. 

 
Ad 4. 

Głos zabrał Stanisław Okopień, który zasugerował kontrole firm 
zajmujących się zimowym utrzymaniem dróg. Jest coraz więcej skarg na 
nierzetelne wykonywanie powierzonych zadań co zagraża bezpieczeństwu na 
drogach. Zakomunikował, że przy kanale w Górzykowie brakuje zabezpieczeń. 
Proponuje zmienić standard utrzymania dróg powiatowych z IV na III. Zapytał, 
czy do odśnieżania nie można zatrudnić osoby bezrobotne i czy podjęto 
współpracę z Wojewódzkim Zarządem Dróg w sprawie odśnieżania.  

 
Ad 5. 

Do Informacja o działalności szkół i placówek oświatowych nie 
zgłoszono uwag i pytań. Informacja została przyjęta (załącznik nr 3). 

 
Ad 6. 

Do Informacja o zimowym utrzymaniu dróg nie zgłoszono uwag i pytań. 
Informacja została przyjęta (załącznik nr 4). 

 
Ad 7. 

1. Przewodniczący Rady Edwin Łazicki odczytał treść uchwały w 
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Romanowi 
Rakowskiemu wskutek wyboru na Burmistrza Sulechowa. Rada 17 
głosami „ZA” przyjęła Uchwałę Nr II/6/10 w/w sprawie  
(załącznik nr 5). 

2. Uchwała Nr II/7/10 odczytana przez Przewodniczącego Rady w 
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu wskutek pisemnego 
zrzeczenia się mandatu została przyjęta 17 głosami „ZA”  
(załącznik nr 6). 

3. Przewodniczący poinformował zebranych o spotkaniu szefów 
klubów, na którym zgłoszono kandydatury członków Komisji 
Rewizyjnej. Poprosił wytypowanych członów o wybranie z pośród 
siebie przewodniczącego komisji. 

(przerwa) 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Lech Kurowski. 
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Uchwałę Nr II/8/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
Powiatu Zielonogórskiego Radni przyjęli jednogłośnie 17 głosami 
„ZA” (załącznik nr 7). 

4. W sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady 
Powiatu Zielonogórskiego Przewodniczący Rady Edwin Łazicki 
poprosił wytypowanych członków o wybranie przewodniczących 
oraz wiceprzewodniczących poszczególnych komisji. 

(przerwa) 
Uchwałę Nr II/9/10 w sprawie ustalenia składu osobowego stałych 
Komisji Rady Powiatu Zielonogórskiego Radni przyjęli 
jednogłośnie 17 głosami „ZA”.(załącznik nr 8) 
Krzysztof Romankiewicz zaproponował aby do § 6 pkt 2 
niniejszej uchwały tj. do zadań Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki dodać zadania 
PZZD. Powyższą zmianę Rada przyjęła jednogłośnie 17 głosami 
„ZA”. 

5. Uchwałę Nr II/10/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Starosty Zielonogórskiego Rada przyjęła jednogłośnie  
(załącznik nr 9). 

6. Robert Kostek Naczelnik Wydziału Zarządzania Projektami 
Europejskimi i zamówieniami Publicznymi omówił zmiany w 
„Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 
2008-2015”wraz z autopoprawkami. Bez uwag, 17 głosów „ZA” 
Rada przyjęła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 
w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 
2008-2015”. Jednogłośnie, 17 głosów „ZA” została przyjęta 
Uchwała Nr II/11/10 (załącznik nr 10). 

7. Edyta Dwojak Skarbnik Powiatu przedstawiła autopoprawki do 
projektu uchwały o zmianach w budżecie.  
Sławomir Baranowski zapytał o zmianę w rozdziale 85204 
zmniejszamy budżet o 66.000,00 to duża kwota z czego wynika to 
zmniejszenie. 
Skarbnik Edyta Dwojak wyjaśniła, że zmniejszenie planu 
wydatków wynika z faktu, iż zaplanowane do usamodzielnienia 
osoby nie wystąpiły z wnioskiem o przyznanie pomocy na 
usamodzielnienie i zagospodarowanie. Zmian dokonano na 
podstawie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie.  
Sławomir Baranowski dopytał o zakup nagłośnienia.  
Skarbnik wyjaśniła, że kwota jest na wniosek Dyrektora ZSP w 
Sulechowie.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Jerzemu Rozynkowi. 
Dyrektor Rozynek wyjaśnił, że sprzęt nagłaśniający zostanie 
zakupiony w związku z rozbudową systemu nagłośnienia w sali 
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budynku warsztatów szkolnych Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Sulechowie w celu usprawnienia przeprowadzania posiedzeń 
sesji Rady Powiatu. Aparatura jest wyposażona w przenośne 
mikrofony oraz funkcje nagrywania niezbędną do rejestrowania 
obrad rady. 
Bez uwag, 17 głosów „ZA” Rada przyjęła autopoprawki do 
projektu uchwały o zmianach w budżecie. Przy dwóch głosach 
„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (Janina Kałuża, Hanna Wysocka) i 
15 głosach „ZA” Rada przyjęła Uchwałę Nr II/12/10 w sprawie 
zmiany budżetu powiatu na 2010 rok (załącznik nr 11). 

 
Ad 8. 

Głos zabrał Jerzy Fabiś  - Etatowy Członek Zarządu, wyjaśnił, że 
podpisane porozumienia z 6 Gminami w powiecie na zimowe utrzymanie dróg 
nie chodników. Firmy odśnieżające zobowiązane są do rzetelnego wykonywania 
powierzonych im zadań. Zima jest sroga z dużymi opadami śniegu. Firmy 
pracują bez przerwy, a środki na ten cel są za małe.  

Wicestarosta Ryszard Górnicki zabrał głos w sprawie zatrudniania osób 
bezrobotnych. Pomysł jest dobry ale trudny do zrealizowania, ponieważ praca w 
warunkach zimowych jest ciężka a stawka płacowa jaką można zaproponować 
nie jest wysoka i taka osoba po przerwie śniadaniowej rezygnuje.  

 
Ad 9. 
 Jadwiga Oziemkowska zapytała, czy są przewidziane środki na dopłaty 
Gminą, które podpisały porozumienie na zimowe utrzymanie dróg.  
 Krzysztof Romankiewicz dopytywał jak były podzielone środki na 
odśnieżanie dróg i ile jeszcze zostało środków do końca zimy  
 Skarbnik odpowiadając na zadane pytania poinformowała wszystkich, że 
tak jak poprzedniej zimy, która też była dokuczliwa i długa, gminy mogły liczyć 
na częściowe pokrycie poniesionych kosztów tak i teraz po rozliczeniu zadania 
będą mogły zwrócić się z takim wnioskiem do zarządu. Co do transz wypłacanej 
dotacji na zimowe utrzymanie dróg to pierwsze środki już były wypłacone a 
druga transza będzie wypłacana po nowym roku. 

Ireneusz Plechan Starosta Powiatu Zielonogórskiego przedstawił 
radzie sprawozdanie Zarządu Powiatu Zielonogórskiego z pracy w okresie 
międzysesyjnym od dnia  1 grudnia 2010r. do dnia 17 grudnia 2010r. 
Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, podjął 4  uchwały   oraz przygotował na 
dzisiejsze posiedzenia  7  projektów uchwał. Podjęte uchwały Zarządu 
dotyczyły: 

1. w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 
własność Powiatu Zielonogórskiego ( Czerwieńsk ul.Polna 0,4504 ha), 

2. w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 
2010r (2 uchwały), 
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3. w sprawie sprzedaży części  nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Powiatu Zielonogórskiego (Płoty 0,41 ha). 

Ponadto uczestniczyłem w: 
• posiedzeniach Rad Gminy Sulechów i Kargowa razem z Wicestarostą na 

których  m.in. złożyli ślubowanie nowo wybrani Burmistrzowie: Roman 
Rakowski i Sebastian Ciemnoczołowski, 

• posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego.  
• posiedzeniu Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Województwa Lubuskiego. 
• obchodach Święta  Wojsk Rakietowych i Artylerii w Sulechowie wraz z 

powitaniem dwunastej zmiany kontyngentu z Bośni i Hercegowiny. 
• spotkaniu  zorganizowanym przez Marszałka Województwa w sprawie 

portu lotniczego w Babimoście.  
• spotkaniu opłatkowym w IV Zielonogórskim Pułku Przeciwlotniczym w 

Czerwieńsku.  
• Wicestarosta uczestniczył w wieczorze wigilijnym w Sulechowskim 

Domu Kultury. 
• Członkowie Zarządu, Naczelnicy Wydziałów Starostwa Powiatowego , 

Kierownicy Jednostek Organizacyjnych Powiatu i Administracji 
Zespolonej wzięli udział w szkoleniu z zakresu spraw obronnych. 

Starosta poinformował także Radę o przeprowadzonych przetargach 
w Powiatowym Zarządzie Dróg (załącznik nr 12) oraz w Starostwie 
Powiatowym w Zielonej Górze (załącznik nr 13). 

Przewodniczący Rady Edwin Łazicki przypomniał o następnej Sesji Rady 
Powiatu 30 grudnia o godz. 1100 także w ZSP w Sulechowie oraz poinformował 
wszystkich o następnych sesjach rady, które odbywać się będą w trzeci czwartek 
miesiąca w miarę wpływania materiałów do biura rady. 

Stanisław Okopień złożył wszystkim Radnym oraz zebranym gościom 
życzenia świąteczne do których przyłączył się Starosta wraz z 
Przewodniczącym Rady.                      

 
 
 
 

       Protokolant       Przewodniczący 
       Rady Powiatu Zielonogórskiego 
       Urszula Skorupa-Wąsik.     
                             Edwin Łazicki 

 


